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Protokoll fört vid Österlens Vattenråd styrelsemöte 2024-11-18  

Digitalt via Microsoft Teams. Kl. 09.00-10:30 

 

Närvarande:  

Pia Dahlin (ordförande Kristianstads kommun), 

Kenneth Strömbeck (vice ordförande och kassör),  

Jeanette Qamar (Sekreterare, Simrishamns kommun, tjänsteman), 

Anders Larsson (Hörby kommun),  

Hans-Olof Höglund (Naturskyddsföreningen Österlen),  

Lotta Hedström (Tomelilla kommun).  

Adjungerade:  

Jenny Söderstedt (Åtgärdssamordnare för vattenrådet), 

Jonas Dahl (Simrishamns kommun),  

Anna Karin Åkesson (Kristianstads kommun), 

Mikael Ulvholt (Hörby kommun).  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat.  

 

2. Val av en justerare. 

Anders Larsson valdes till justerare.  

 

3. Godkännande av dagordning. 

Lotta Hedström går in som beslutsfattande för Ronny Hammar.  

Ärende 18 och 19 utgår.  

Dagordningen godkänns 

 

4. Föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

5. Information: Ekonomi  

Kenneth Strömbäck föredrar ekonomin. 
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6. Information: Åtgärdsplan för vatten. 

Jeanette Qamar berättar om kommunens arbete med en åtgärdsplan för vatten, där 

vattenråden ingår i planen. Jeanette Qamar skickar ut underlaget för kännedom och 

synpunkter.  

 

7. Information: Kommunikationsplan  

Jeanette Qamar informerar om vattenrådets kommunikationsplan som är redo för 

beslut. Jeanette Qamar skickar ut planen i slutet av veckan.  

 

8. Information: Hantering av moms från och med 2025 

Kenneth Strömbäck informerar.  

 

9. Beslutsärende: Beslut om momshantering. 

Ärendet bordläggs till nästa möte.  

10. Beslutsärende: Extra styrelsemöte via teams den 10 december 2024 kl. 16 

gällande momshantering och hantering av ramavtalet.  

Beslut: att sätta in ett extra styrelsemöte den 10 november kl. 16:00 tillsammans med 

NKT. 

 

11. Beslutsärende: Ansökan om mer bidragsmedel genom LONA och LOVA.  

Beslut: styrelsen beslutar att inte söka bidrag för 2025.  

Beslut om att ansöka nya medel med projektstart 2026 sker 2025.  

 

12. Beslutsärende: Bredning av existerande LONA medel.  

Beslut: att bredda existerande LONA medel så att det täcker hela eller en större del av 

verksamhetsområdet.  

 

13. Beslutsärende: Datum och plats för stämman 2025 (maj) 

Beslut: att stämman infaller den 23 maj kl. 10:00 

 

14. Beslutsärende: Arbetsgrupp eller arbetsgrupper för framtagande av 

verksamhetsberättelse 2024, ekonomisk redovisning 2024, arbetsplan 2026, 

budget 2026 samt eventuell revidering av budget 2025. 

Beslut: Pia Dahlin, Jeanette Qamar, Kenneth Strömbäck, Jennie Söderstedt och Eelke 

Emilia Christinesdotter väljs in i arbetsgruppen.  

 

15. Information: Åtgärdssamordnaren återrapporterar  

Åtgärdssamordnartjänsten har förlängts med start 2025-2027 (1 april 2025 - 31 mars 

2028). Framåt förväntas Vattenråden ta en större del av kostanden för 

åtgärdssamordnartjänsten.  

 

Jenny Söderstedt arbetar med en utredning av Beritlstorps åtgärderna, där är två 

fastigheter involverade. Det råder en oklarhet kring vilket stöd som åtgärderna ska dras 

från. De platsar inom LONA men ligger inom Verkaåns avrinningsområde LOVA. 

Jenny är i dialog med Länsstyrelsen om man kan föra in dem i LONA med allt kommer 

inte kunna täckas inom LONA projektet, visa delar kommer vattenrådet inte få 
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finansiering för. Vattenrårdet kommer troligen behöva bekosta delar av projektet.  

 

Invigning på besöksplats Hallamölla var mycket lyckat, det var många som kom till 

invigningen och många var intresserade och ville höra mer om vattenrådets arbete. 

Projektledaren för besöksplatsen undrade om det fanns intresse av vattenrådet att 

bedriva en återkommande pedagogisk verksamhet framåt.  

 

Jenny Söderstedt berättar om vattenrådsdagarna i Kalmar. Flertal Vattenråd var 

representerade, det var väldigt givande dagar med föredrag, studiebesök och 

diskussionsforum. 

 

Långaröd 1:1 är fortsatt pausat i väntan på besked angående utökning av LONA 

verksamhetsområden.  

 

Eljaröd 2:8 är pausat. Entreprenaden var beräknad att starta under hösten men 

vattenrådet kommer behöva skjuta åtgärden framåt, detta då vi fortfarande väntar på 

vissa tillstånd. För övrigt sker fortsatt kontakt med markägare och fältbesök.  

 

16. Beslutsärende: Lökaröd 4.11 

Beslut: att gå vidare med projektet 

 

17. Beslutsärende: Olseröd 38:1 

Beslut: att gå vidare med projektet Olseröd 38:1 

 

18. Godkännande att mötesdeltagarnas namn skrivs ut i protokollet och läggs ut på 

hemsidan.  

Beslut: Godkänns av deltagarna  

 

19. Övrigt. 

Lotta Hedström informerar om en artikel om vattenvårdsåtgärder i 

Naturskyddsföreningens tidning.  

Hans-Olof Höglund informerar om ett möte som han höll i för Österlens 

Naturskyddsförening. Där var informationspunkten Österlens Vattenråds 

våtmarksarbete.  

Jeanette Qamar berättar att vattenrådet har beviljats bidraget från vattenmyndigheten.  

Jeanette Qamar berättar om en metod för att mäta biologisk mångfald i vatten som 

heter eDNA.  

  

20. Mötet avslutas. 
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Vid protokollet: 

Jeanette Qamar  

 

Justeras:    Justeras: 

Pia Dahlin     Anders Larsson  

                      


